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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán emberi erőforrások miniszter Úrhoz :

„Mekkorák jelenleg a Péterfy Sándor utcai kórház várólistái? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon sajnálatos módon a kórházak többségében igen hosszú a várólistákon lévő betegek
száma. Nemrég a kormány a hosszú várólisták csökkentése érdekében bevezette az ezt célz ó
programot, amely reményük szerint azzal jár, hogy a betegeknek nem kell a kisebb m űtétekre 2-3
hónapnál többet várniuk, az ortopédiai m űtétekre pedig legfeljebb hat hónapot kelljen. A programb a
elsősorban azok a beavatkozások tartoznak bele, amelyekre a legtöbben várakoznak . Ilyenek
például a térd, - és csípőprotézis, beültetések, szürke hályog, epek ő és veseműtétek.
Ennek ellenére továbbra is igen hosszúak sok helyen a várólisták, és a program sem segít, arról ne m
is beszélve, hogy csak év végéig vehető igénybe .

Tisztelt Miniszter Úr !

Erzsébetváros képviselőjeként kérdezem, hogy a Péterfy Sándor utcai kórházban milyen hosszúak a
várólisták ?
Kérem, hogy a várólistákat az egyes beavatkozásokra lebontva is küldje el számomra .

Várom megtisztelő válaszát !

Országgyűlési képviselő

Budapest, 2015 . szeptember 24 .

Dr . Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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